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	1
	Plant Archives
	2020 المجلد 20 

العدد 2
	
	√
	
	
	EFFECT OF PHYSIOGRAPHIC LOCATION ON SAND MINERAL

DISTRIBUTION IN DIFFERENT REGION FROM MESOPOTAMIA PLAIN
	د. حميد كاظم عبدالامير
	

	2
	Plant Archives
	2019 المجلد 19 العدد 2
	
	√
	
	
	SPATIAL DISTRIBUTION OF SOME NUTRIENTS AND BIOMASS FOR THE LARGE MUSAYYIB PROJECT
	
	

	3
	International Conference on Agricultural Sciences
	
	
	√
	
	
	The effect of foliar application of the bio-stimulant “Felloton” on growth and yield of wheat.
	
	

	4
	Plant Archives
	2020 المجلد 20 العدد 2
	
	√
	
	
	EFFECT OF METHODS AND LEVELS OF IRRIGATION AND FARMING SYSTEMS ON WATER PRODUCTIVITY, GROWTH AND YIELD OF CUCUMBERS (CUCUMIS SATIVUS L.) AND ZUCCHINI (CUCURBITA

PEPO L.)
	
	

	5
	Indian Journal of Ecology
	2021 المجلد 48 العدد 18
	
	√
	
	
	Sand minerals in various series of soil textures within the sediments of the Euphrates River
	
	

	6
	مجلة كربلاء للعلوم الزراعية
	2017 المجلد 4 العدد 4
	
	
	√
	
	التحليل البدولوجي والثوابت الاحصائية لخارطة وحدات التربة لمشروع المسيب الكبير/محافظة بابل
	
	

	7
	مجلة الكوفة للعلوم الزراعية
	2017 المجلد 10 العدد 1
	
	
	√
	
	استجابة بعض مؤشرات الحاصل ونوعيته للذرة الصفراء Zea mays L. صنف بحوث 106 للرش بالبوتاسيوم والزنك
	
	

	8
	مجلة كربلاء للعلوم الزراعية
	2017 المجلد 4 العدد 4
	
	
	√
	
	استجابة بعض مؤشرات النمو الخضري لنبات الباقلاء  للتسميد الورقي في بعض المغذيات الكبرى والصغرى
	
	

	9
	مجلة الكوفة للعلوم الزراعية
	2018 المجلد 2 العدد 10
	
	
	√
	
	تأثير رش البوتاسيوم والحديد في بعض مؤشرات الحاصل والنوعية لنبات الطماطة Lycopersicon esculentum Mill المزروع في البيت البلاستيكي
	
	

	10
	المجلة السورية للبحوث الزراعية
	2020 المجلد 7 العدد 4
	
	
	
	√
	انماط توزيع وحدات الخارطة وبيئة ترسيب بعض سلاسل ترب مشروع المسيب الكبير في العراق
	
	

	11
	Plant Archive

S
(International Journal of Plant Research)
	2020 المجلد 20 العدد 2
	
	√
	
	
	THE USE OF NANO-FERTILIZERS FOR SOME MICRONUTRIENTAND
THEIR EFFECT ON GROWTH AND YIELD OF SWEET PEPPER
(CAPSICUM ANNUM L.)
	صباح لطيف عاصي
	

	12
	مجلة جامعة بابل
	2018
	
	
	√
	
	تأثير ملوحة ماء الري ونوعية المخلفات العضوية في بعض مؤشرات نمو وحاصل الشعير
	
	

	13
	مجلة جامعة بابل
	2019 المجلد 27 العدد 5
	
	
	√
	
	تأثير التسميد الورقي بالبورون ومعالجة البذور قبل الزراعة في نمو وحاصل نبات الباقلاء Vicia Faba L. الصنف المحلي


	
	

	14
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2017
	
	
	√
	
	تأثير ملوحة مياه الري وبعض المخلفات العضوية في نمو وحاصل الباذنجان Solanum melongena  المزروع في البيوت البلاستيكية تحت نظام الري بالتنقيط
	
	

	15
	مجلة الفرات للعلوم الزراعية
	2017
	
	
	√
	
	استجابة نبات البطاطا Solanum tuberosum L. صنف ديزيري للرش بالسماد الورقي الاكروليف وعنصر الزنك


	
	

	16
	Plant Archives
	2019 المجلد 19 العدد 1
	
	√
	
	
	Effect of foliar spraying stage by manganese and boron on growth parameters of corn(Zea Mays L.)
	د.ممتاز صاحب محمد 
	

	17
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2017 المجلد 15 العدد 1
	
	
	√
	
	تأثير التغذية الورقية بالمنغنيز والبورون في بعض الصفات الكمية والنوعية لنبات الذرة الصفراء Zea Mays L. تحت ظروف الاجهاد المائي
	
	

	18
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2016 المجلد 14 العدد 2
	
	
	√
	
	استجابة البابونج (Matricaria Chamomilla L.) للرش بحامض الجبريليك ومستخلص الكجرات في بعض صفات النمو الخضرية والزهرية
	
	

	19
	مجلة عجمان للدراسات والبحوث ، العدد الأول
	  2020 المجلد التاسع عشر, العدد الاول
	
	
	
	√
	Effect of Manganese and Potassium humate on some vegetative and yield parameters of tomato plant 
Lycopersicon esculentum Mill grown in plastic house
	د. حسن هادي حمزة
	

	20
	Indian Journal of Ecology

	2020 المجلد 47 العدد 2
	√
	
	
	
	Effect of Spraying Urea and Addition of Potassium on Growth Parameters of Local Citrus Seedling (Citrus sinensis L.) Grafted on Sour Orange Rootstock
	
	

	21
	Agricultural Research Journal


	2021, Volume : 58, Issue : 2  page :(240 :251)
	√
	
	
	
	Impact of foliar application of silicon on salinity tolerance of two olive (Olea europaea L.) cultivars
	
	

	22
	Indian Journal of Ecology 
	2021 48(4): 1115-1119.
	√
	
	
	
	Influence of Foliar Application of Nano-Zinc and Iron Fertilizers on Growth and Yield of Bell Pepper (Capsicum annuum L.) 
	
	

	23
	Flora 
	2018

244
 15-18
	√
	
	
	
	Phytate in seeds of wild plants
	
	

	24
	Flora
	2018 244, 15-18
	
	√
	
	
	Phytate in seeds of wild plants
	
	

	25
	Book. Southwest German publisher for academic publications
	2018

ISBN (978-620-2-32247-8).
	
	√
	
	
	Phytic Acid In Green Leaves. Book
	
	

	26
	مجلة جامعة بابل للعلوم الصرفة
	2018 المجلد 26 العدد 10
	
	
	√
	
	Effect of Manganese and Potassium Humate on some

Vegetative and Yield Parameters of Tomato Plant

Lycopersicon esculentum Mill Grown in Plastic House
	
	

	27
	مجلة جامعة بابل للعلوم الصرفة
	2019   نيسان المجلد 27، العدد 2   .
	
	
	√
	
	تأثير الرش الورقي بمستخلص الطحالب البحرية والزنك في انتاجية نبات الداليا صنف الباين Effect of Foliar Application of Seaweed Extract and Zincon Productivity of Dahlia hybrida cv. Albion


	
	

	28
	مجلة جامعة بابل للعلوم الصرفة
	2019 المجلد 27, العدد 4
	
	
	√
	
	Effect of Foliar Application of Amino Acid Drin andApplied Humic Acid to Soil for Seedlings of Roses (Rosa sp).
	
	

	29
	مجلة جامعة كربلاء 
	2018 Article 1, المجلد 14 العدد 1
	
	
	√
	
	Effect of scion species and iron spray on growth of sour lemon and clementine mandarins seedlings budded on sour orange rootstock.
	
	

	30
	IOSR Journal of Business and Management (IOSR-JBM)
	October. 2016
	
	√
	
	
	Economic Analysis of the Multiple Effects of Single Market to Pricing Policy for Meat in Iraq
	د. سرمد علي حسين
	

	31
	Asian Social Science
	September, 2017
	
	√
	
	
	Economic Analysis for Effects of Policies to Support Price of Products and Prices of Inputs for Meat in Iraq
	
	

	32
	IOSR Journal of Business and Management (IOSR-JBM
	August. 2019
	
	√
	
	
	The Impact of Price Policy in the Local Supply of Poultry in Iraq for the period (1985-2017)
	
	

	33
	Plant Archives 
	Supplement 2, 2020
	
	√
	
	
	AN ECONOMIC ANALYSIS TO ESTIMATE FUNCTION OF INDIVIDUAL DEMAND FOR FISH IN IRAQ FOR THE PERIOD (1985- 2017)
	
	

	34
	Annals of R.S.C.B
	May 2021
	
	√
	
	
	Cost Estimation Function Productivity and the Size of the Optimal Production of Fish in Iraq for a period (1990-2019)
	
	

	35
	Indian Journal of Ecology
	2020
	√
	
	
	
	Response of Sweet Pepper L. to Spraying Capsicum annulus with Potassium Fertilizer Cultivated in Plastic House
	محمد طرخان ابو الميخ
	

	36
	Earth and Environmental Science Conference))
	2019
	
	√
	
	
	Effect of spraying with zinc nanoparticles, Humic
acid, and adding the mineral fertilizer on the
growth of pear seedlings (Hollywood cultivar)
	
	

	37
	مجلة الكوفة للعلوم الزراعية
	2017

9(3):42-59 


	
	
	√
	
	تأثير التسميد الحيوي والرش بالمستخلصات النباتية في بعض مؤشرات النمو ومحتوى الأوراق من العناصر الغذائية لشتلات الرمان صنف وندر فول (Wonderful)
	
	

	38
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2017

المجلد(15)-العدد(4)
	
	
	√
	
	تأثير التطعيم والتسميد الأرضي والورقي بحامض الهيومك في مؤشرات النمو ومحتوى الأوراق من العناصر المعدنية لشتلات المشمش
	
	

	39
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2018 المجلد16 العدد 4
	
	
	√
	
	تأثير التسميد العضوي والفوسفاتي في نمو وحاصل الحنطة Triticum aestivum L.

	
	

	40
	مجلة جامعة كربلاء العلمية
	2016 المجلد13 العدد4
	
	
	√
	
	تأثيرالرش بتراكيز مختلفة من السماد النتروجيني والفوسفاتي  في نمو وحاصل الطماطة صنف Roma


	
	

	41
	مجلة الكوفة للعلوم الزراعية
	2017

9(3):42-59 


	
	
	√
	
	تأثير التسميد الحيوي والرش بالمستخلصات النباتية في بعض مؤشرات النمو ومحتوى الأوراق من العناصر الغذائية لشتلات الرمان صنف وندر فول (Wonderful)
	
	

	42
	مجلة الفرات للعلوم الزراعية
	2017

(2):65-75


	
	
	√
	
	تأثير رش البوتاسيوم والسماد المغذي Aminofert في نمو وشتلات اللالنكي الصنف المحلي Citrus reticulate L.
	
	

	43
	مجلة الكوفة للعلوم الزراعية 
	2016 (2) /1-14-
	
	
	√
	
	تأثير موعد اخذ العقل  ووسط الزراعة ومعاملتها بالاوكسين  IBA في مؤشرات النمو لعقل العنب Vitis vinifera صنف كمالي
	
	

	44
	مجلة جامعة بابل/للعلوم الصرفة
	2018 المجلد(16):العدد(1)-
	
	
	√
	
	تأثير موعد اخذ العقل ونوعها وطريقة زراعتها في قابلية التجذير وبعض صفات النمو للتين Focus carica صنف وزيري
	
	

	45
	Plant Archives
	2020
Vol. 20, Supplement 2
	
	√
	
	
	USE OF ALBIZIA LEBBECK PLANT EXTRACT AS A CORROSION INHIBITOR FOR REINFORCEMENT STEEL IN A SALINE MEDIUM
	عبدالستار هاشم عبدالغني
	

	46
	Plant Archives
	2020
Vol. 20, Supplement 2,
	
	√
	
	
	OPTIMUM CONDITIONS OF PHYTOREMEDIATION FOR PETROLEUMCONTAMINATED SOIL USING AGED REFUSE
	
	

	47
	Biochem. Cell. Arch.
	2020 Vol. 20, Supplement 2
	
	√
	
	
	SPECTROPHOTOMETRIC INVESTIGATION OF THYMOL BY UTILIZE OF OXIDATIVE COUPLING REACTION IN DIFFERENT SAMPLES OF MOUTH WASHES
	زينب طالب عبدالكاظم
	

	48
	Koroze a ochrana materialu


	2016
60(3)
	
	√
	
	
	Adsorption kinetics and thermodynamics of Azure C dye from aqueous solution onto activated charcoa
	
	

	49
	مجلة جامعة كربلاء
	2018
Vol. 16 No.2
	
	
	√
	
	Optimization of Degradation Crystal Violet Utilizing Photocatalyst ZnO/UV Light. إيٌجاد الظروف المثلى لتحطٍم صبغة البنفسجً البلوري باستعمال الحفاز الضوئً ZnO تحت ضوء UV
	
	

	50
	Indian Ecological Society
	18-4-2020

47(9)
	√
	
	
	
	Effect of dates and concentrations of  humic acid spray on some growth characteristics of two varieties of wheat

	علي كريم حسين
	

	51
	Indian Ecological Society
	13-7-2020

(10) 47
	√
	
	
	
	Effect of foliar spray with nutrient albaumin 221 on growth and yield of three varieties of cucumber grown in unheated greenhouses.
	
	

	52
	Plant Archives
	-4-2020

مجلد:20

عدد:2
	
	√
	
	
	Study the effect of spraying by a nutrient solution (EL-nebras and king life) on the growth and yield of two varieties of eggplant (local and Black beauty).
	
	

	53
	Plant Archives
	
18-6-2019

2019
	
	√
	
	
	The response of two cultivars of wheat (Triticum aestivum L.) for foliar fertilization for different stages of growth .  
	
	

	54
	براءة اختراع

وزارة التخطيط الجهاز المركزي للتقييس والسيطرة النوعية
	19-12-2019

3611
	
	
	√
	
	تقنية جديدة لازاله التصاق بيوض اسماك الكارب الشائع (Cyprinus carpio L.) بواسطة محلول عصير الفراولة الطبيعي في عملية التكثير الاصطناعي. 
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	


